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Protokół Nr 37 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie,  

które odbyło się 30 maja 2022 r. o godz. 10:00. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Stanisław Krzemiński  - kierownik OSiR w Kleczewie. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący komisji 

Wiesław Stolarski. Na wstępie stwierdził quorum (4 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się            

na listę obecności) i powitał wszystkich zebranych. 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Radni jednogłośnie, 4 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wizytacja Malty Kleczewskiej oraz Ośrodka Wypoczynkowego w Trębach Starych.  

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Komisja rozpoczęła wizytację od Malty Kleczewskiej w Kleczewie, gdzie kierownik OSiR  

w Kleczewie Stanisław Krzemiński przedstawił komisji jakie prace zostały wykonane. Ponadto, 

przedstawił harmonogram imprez sportowych, które odbędą się na powyższym terenie. Komisja 

uznała, iż zarządzanie i gospodarowanie obiektem jest prawidłowe.  

Następnie, Komisja udała się do Ośrodka Wypoczynkowego w Trębach Starych, gdzie 

kierownik OSiR w Kleczewie Stanisław Krzemiński oprowadził zebranych po obiekcie, zaprezentował 

nowe domki wypoczynkowe, które w tym roku zostaną oddane do użytku oraz przedstawił prace, 

które zostały wykonane przed rozpoczęciem sezonu m.in. odnowienie, odmalowanie domków 

letniskowych typu BRDA, przygotowanie bawialni dla dzieci, odświeżenie pola namiotowego. Komisja 

uznała, iż zarządzanie i gospodarowanie obiektem jest prawidłowe.  

Komisja nie zgłosiła uwag. Na powyższym wizytację zakończono.   

Ad 4. Wolne wnioski. 

1. Radny Jacek Tylman zgłosił wnioski w poszczególnych sprawach: 

1) w sprawie montażu/naprawy przewróconych i uszkodzonych znaków drogowych  

na terenie gminy; 

2) w sprawie wykoszenia poboczy i rowów w pasach drogowych ulic oraz pod liniami 

energetycznymi na terenie gminy. 



2. Przewodniczący Komisji Marek Łuczak wnioskował o zwiększenie częstotliwości prac  

w sezonie letnim związanych z utrzymaniem zieleni na poboczach dróg na terenie całej gminy.  

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

Ad 5. Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej -     ………………………………… 

   Zastępca Przewodniczącego  - ………………………………… 

   Członek    -  ………………………………… 

   Członek    - ………………………………… 

 

 

Protokolant:  

Monika Gołębiowska 

 

 

 

 

 


